

於公眾骨灰龕位  
加放骨灰  
至親相伴 善用龕位

Placing Additional  
Cremated Ashes  
into Public Niches

Let Your Loved Ones  
Stay Together By  
Fully Utilising Public Niches

食物環境衛生署為市民提供骨灰安置服務，轄下八個公眾骨灰安置所位於：哥連臣角、鑽石山、富山、葵涌、和合石、長洲、南丫島及坪洲。

---

如市民曾獲配售公眾骨灰龕位安放先人骨灰，可申請於該公眾骨灰龕位加放骨灰。

---

食物環境衛生署已於2014年1月撤銷公眾骨灰龕位安放先人骨灰的數目上限。

---

經申請並獲批核後，與首位先人有近親或密切關係的先人，其骨灰可安放於同一個公眾骨灰龕位。



The Food and Environmental Hygiene Department provides columbarium services to the public. Its eight columbaria are located in Cape Collinson, Diamond Hill, Fu Shan, Kwai Chung, Wo Hop Shek, Cheung Chau, Lamma Island and Peng Chau.

---

For people who have been allocated a public niche for depositing the cremated ashes of their lost loved ones, they may apply for placing additional cremated ashes into the public niche.

---



The Food and Environmental Hygiene Department has since January 2014 removed the cap on the number of sets of cremated ashes that may be placed in a public niche.

---

Subject to application and approval obtained, the cremated ashes of the deceased person can be placed in a public niche if the subsequent deceased was in close relationship with or was a close relative of the first deceased.



## 申請辦法簡易方便：

- 填妥表格 FEHB 136A
- 準備所需證明文件
- 親自到食物環境衛生署墳場及火葬場辦事處辦理手續
- 申請人亦可於網上填寫電子表格及遞交申請，食物環境衛生署在收到表格後將聯絡申請人，安排遞交有關文件
- 辦妥手續並繳費後，安排加放骨灰甕

- 有關詳情及申請表格，可聯絡墳場及火葬場辦事處，或參閱食物環境衛生署網頁 [http://www.fehd.gov.hk/tc\\_chi/cc/about\\_niche.html](http://www.fehd.gov.hk/tc_chi/cc/about_niche.html)

### 港島墳場及火葬場辦事處

地址：香港跑馬地黃泥涌道一號J

電話：2570 4318

傳真：2591 1879

### 九龍墳場及火葬場辦事處

地址：九龍紅磡暢行道六號  
地下高層

電話：2365 5321

傳真：2176 4963

## Simple steps to apply:

- Fill in the application form FEHB 136A
- Prepare the required documents
- Apply in person at the Cemeteries and Crematoria Office of the Food and Environmental Hygiene Department
- The applicant may also choose to fill in the e-form and submit the application online. Upon receipt of the form, the Department will contact the applicant to arrange for submission of relevant documents
- Arrange addition of urn after completion of procedure and fee payment

- For details and application forms, please contact the Cemeteries and Crematoria Office or visit the Food and Environmental Hygiene Department webpage: [http://www.fehd.gov.hk/english/cc/about\\_niche.html](http://www.fehd.gov.hk/english/cc/about_niche.html)

### Hong Kong Cemeteries and Crematoria Office

Address: 1J Wong Nai Chung Road,  
Happy Valley, Hong Kong.

Tel: 2570 4318

Fax: 2591 1879

### Kowloon Cemeteries and Crematoria Office

Address: Upper Ground Floor,  
6 Cheong Hang Road,  
Hung Hom, Kowloon.

Tel: 2365 5321

Fax: 2176 4963

詳情請參閱  
本署網頁



For details,  
please refer to  
our website



食物環境衛生署出版  
政府物流服務署印

Published by the Food and Environmental Hygiene Department  
Printed by the Government Logistics Department  
(02/2017)